

Qalam

KDN 4244

Safar 1389	Mei 1969
Bilangan 223	Harga 60 sen.

Persidangan Islam

Persidangan Islam Antarabangsa telah dibuka dengan rasminya oleh Yang Maha Mulia Yang di-Pertuan Agong pada hari Isnin 21 haribulan April 1969 yang lalu. persidangan ini diharap tidak sahaja mengambil sesuatu keputusan, tetapi akan melaksanakan juga segala keputusan-keputusan yang diambil di persidangan itu.

Di dalam masa menulis ini, persidangan sedang berjalan. Kita sangat berharap masalah dakwah dibahas dengan meluas oleh negara-negara yang berkenaan, kerana terasa benar di setengah-setengah negeri pendakwah-pendakwah Kristian telah mulai bekerja keras untuk cuba hendak menumbangkan Islam dari akar-akar umbinya sekali.

Barangkali di Malaysia, Kristian tidak dapat berleluasa untuk mengkristiankan orang-orang Islam, kerana adanya undang-undang, bahawa di dalam Malaysia mereka bebas menjalankan agamanya untuk pengikut-pengikut mereka sahaja tetapi tidak dibenarkan untuk menyeru orang-orang Islam, tetapi meskipun demikian seruan-seruan Kristian masih terus berjalan dengan menerbitkan risalah-risalah berbahasa Melayu dengan alasan untuk memperkembangkan bahasa kebangsaan, tetapi oleh kerana bahasa kebangsaan itu adalah bahasa Melayu, tentunya seruan berupa risalah Kristian itu, ditujukan kepada orang-orang Melayu.

Kelemahan dakwah Islam terasa benar di ibu kota ini. Dalam pada itu kita percaya hanya sebahagian kecil sahaja dari bilangan orang-orang Islam yang terpengaruh dengan dakyah-dakyah Kristian yang palsu itu, ini

dapat kita buktikan dengan melihat kepada begitu ramainya umat Islam menunaikan ibadah sembahyang umpamanya di daerah Petaling Jaya yang hanya ada beberapa buah masjid sahaja jika dibandingkan dengan gereja-gereja Kristian yang lebih banyak bilangannya di daerah itu, ini tentu sangat mendukacitakan kita umat Islam, sehingga gereja-gereja terbangun di dalam kawasan Melayu, sedang undang-undang negeri tidak ada kawalan dan pejabat agama tidak mempunyai usaha-usaha tabligh dan dakwah yang sepatutnya ada.

Hal ini lebih mendukacitakan kalau kita memerhatikan perihal umat Islam dan tanggungan umat Islam di Indonesia. Bagaimana lemahnya *missionary* dakwah Islam ke pedalaman. Semuanya berhajat kepada fikiran dan bantuan dari negara-negara Islam yang mampu sedang masalah yang besar ini nampaknya tidak begitu mendapat perhatian dari tuan rumah yang mengadakan sidang yang menjemput negara-negara Islam berunding.

Mudah-mudahan persoalan dakwah ini mendapat perhatian yang wajar semoga dengannya dapat kerjasama baik dalam tenaga, fikiran dan kebolehan untuk menghadapi serangan-serangan dakyah Kristian yang semakin merebak sama ada di benua Asia dan Afrika.

* * *

Masjid al-Aqsa

Di dalam Persidangan Islam Antarabangsa, perkara atau masalah Islam yang besar, iaitu masalah Masjid al-Aqsa, yang pada mulanya hendak ditinggalkan, tetapi akhirnya didesak supaya dimasukkan di dalam agenda persidangan kerana masalah itu adalah masalah Islam seumumnya – bukan masalah bangsa Arab dengan orang-orang Yahudi sahaja.

Kebanyakan orang-orang dan juga setengah-setengah daripada pemimpin-pemimpin di Malaysia memandang, bahawa masalah Masjid al-Aqsa adalah masalah orang-orang Arab sahaja tetapi sebenarnya perkara ini juga adalah perkara internasional. Pengertian ini orang tertanam dengan